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BRM.0002.8.2024 
PROTOKÓŁ NR 3/2024 

SESJI RADY MIASTA CZARNKÓW 
z dnia 27 czerwca 2024 r. 

godzina rozpoczęcia sesji – 15.30 
godzina zakończenia sesji – 17.47 
 

Ad 1 Otwarcie sesji.  
Otwarcia obrad oraz powitania obecnych dokonała Renata Wujec- Przewodnicząca Rady 
Miasta. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b. ustawy  
o samorządzie gminnym obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej,  na stronie internetowej gminy oraz w Urzędzie Miasta na ogólnodostępnym 
stanowisku komputerowym. Informacja na temat przetwarzania danych jest dostępna w BIP 
Urzędu Miasta Czarnków oraz przy wejściu na salę sesyjną.  
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
- Jacek Klimaszewski – Burmistrz Miasta Czarnków, 
- Robert Ratajczak – Zastępca Burmistrza Miasta Czarnków, 
- Beata Rączka – Sekretarz Miasta Czarnków, 
- Mariusz Tadeuszak – Skarbnik Miasta Czarnków, 
- radni – zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do protokołu,  
- goście, kierownicy, dyrektorzy, prezesi jednostek organizacyjnych Miasta,  
- pracownicy Urzędu Miasta Czarnków.  

 
Ad 2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
Nie złożono wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
  
Rada Miasta obradowała zgodnie z następującym porządkiem: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków 

• Przedstawienie Raportu. Wystąpienie Burmistrza Miasta Czarnków.  

• Debata nad raportem z udziałem mieszkańców.  

• projekt uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza 
Miasta Czarnków.  

5. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 
Czarnków za 2023 rok 

• Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 
Czarnków wraz z informacją o stanie mienia komunalnego jednostki za 2023 rok   
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• Uchwała nr SO-14/0954/104/2024 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  
15 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Czarnków 
za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki i objaśnieniami.  

• Debata nad przedstawionymi sprawozdaniami.  

• Projekt uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2023rok. 

6. Absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 2023rok:  

• Uchwała Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków z dnia 6 czerwca 2024 roku w 
sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu Budżetu Miasta Czarnków za 2023 rok oraz wniosku o 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Czarnków za 2023 rok.  

• Uchwała nr SO-14/0955/257/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu z dnia 17 czerwca 2024 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Czarnków o udzielenie Burmistrzowi Miasta Czarnków absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2023 rok.  

• projekt uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 
Czarnków za 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Miasta Czarnków - DRUK nr 29, 
b) w sprawie przekazania petycji według właściwości – druk nr 30,  
c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów inwestycji w zakresie ochrony środowiska w 2024 r. –  
druk nr 31, 

d) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 - druk nr 32, 
e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2035 – druk nr 33. 

10. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 
11. Interpelacje radnych.  
12. Wolne głosy i wnioski. 
13. Zakończenie sesji.   

 
Zalogowanie do systemu (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych, 
czyli Rada może podejmować uchwały.  
  
Ad 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
Protokół przyjęto. 

 
Ad 4. Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków.  
 
Przewodnicząca: dzisiejsza sesja to przede wszystkim sesja, na której podejmowana będzie 
uchwała rady gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium burmistrzowi miasta 
Czarnków za 2023 rok. Sesja absolutoryjna jest sesją szczególną i zasady jej przeprowadzania 
regulują odrębne przepisy poszczególnych ustaw samorządowych.  
Zgodnie z przepisem art. 28a  ustawy o samorządzie gminnym uchwałę w sprawie absolutorium 
rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy. 
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Dzisiejsza sesja jest tym bardziej szczególna, że absolutorium udzielane będzie burmistrzowi 
Jackowi Klimaszewskiemu, a tak naprawdę oceniana będzie praca jego poprzednika – burmistrza 
Andrzeja Tadli.  
Przed podjęciem uchwały w sprawie udzielenia burmistrzowi absolutorium rada gminy 
podejmuje jeszcze uchwały w sprawie udzielenia burmistrzowi wotum zaufania oraz  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu miasta. Przed podjęciem tych uchwał przeprowadzone zostaną debaty.  
Rada zapoznaje się także z wnioskiem Komisji Rewizyjnej i opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w tym zakresie.     
Ustawa z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw, w celu zwiększenia udziału 
obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 
publicznych wprowadziła zmiany w ustawie z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym.  
W myśl  art. 28aa tejże ustawy burmistrz każdego roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy 
raport o stanie gminy. 
Burmistrz przestawił raport o stanie gminy. Został on przekazany Państwu Radnym drogą 
elektroniczną, znajduje się także na stronie internetowej w BIP oraz Biurze Rady.  
Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę. W debacie nad 
raportem o stanie gminy radni mogą zabierać głos bez ograniczeń czasowych. W debacie głos 
mogą zabrać także mieszkańcy, po wcześniejszym zgłoszeniu. Niestety, nikt z mieszkańców nie 
skorzystał z tego uprawnienia.   
Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie nad 
udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania.  
 
Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków za rok 2023 przedstawił Jacek Klimaszewski Burmistrz 
Miasta Czarnków. 
Burmistrz podsumował działalność organu wykonawczego w roku poprzednim,  
w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy  
i budżetu obywatelskiego. 
 
Ad 5. Debata nad raportem o stanie Gminy Miasta Czarnków. 
Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła debatę. 
 
Radna K. Baryczkowska odniosła się do przedstawionego radnym raportu:  
„ 1) str. 9 - zmiany w budżecie, spadek dochodów i wydatków. Jak dobrze pamiętam to ta 
sytuacja wynika z przeniesienia na 2024 rok rozliczenia dofinansowania. Jeśli tak to powinno być 
to wyjaśnione, to są duże kwoty. Zapis wykonanie na poziomie 8,1 % i 3,9 % sugeruje tak małe 
wykonanie, a powinno być o 8,1 % i 3,9% mniejsze od zakładanych.  
2) str. 37 - Czarnkowska Rada Seniorów - co z okresem od początku roku do października 
i powołania nowej rady. Rada przecież działała. 
3) str. 43 - nauczyciele wg stopnia awansu zawodowego, brak danych za 2023 rok; 
4) str. 55 - monitoring miejski, dlaczego nie ma informacji o przygotowanym kanale 
technologicznym i wykonanych podejściach do słupów na ul. Sikorskiego i Poznańskiej, a przede 
wszystkim o wykonaniu brakującego odcinka na ul. Putza, łączącego ul. Sikorskiego  
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i tą część miasta z resztą systemu monitoringu. Dotychczas kanały technologiczne np.: na 
ul. Rolnej nie miały połączenia z resztą sieci (jest to bardzo istotne); 
5) str. 58 - rondo Pianówka, brak informacji z jakich środków zostało zadanie zrealizowane. Jest 
to przykład współpracy miasta z samorządem Gminy Czarnków, firmą Steico i samorządem 
województwa wielkopolskiego. 
6) str. 60 i 61 - plan remontów jest podane 5 pozycji, a w tabeli są tylko 4. 
7) str. 65 - gospodarka odpadami, zmniejszenie ilości zbieranych odpadów komunalnych. Jak 
wygląda poziom odzysku, czy spełniamy wymogi ustawowe – brak informacji. 
8) str. 68 - utrzymanie czystości i porządku. Brak informacji o współpracy z samorządem 
województwa i zawartym w tym zakresie porozumieniu. 
9) str. 69 - dokumentacja bezpieczeństwa pożarowego. Z czego wynika konieczność jej 
opracowania, brak informacji na jakim etapie jest sprawa oraz przede wszystkim jakie będą 
koszty dostosowania budynku urzędu do obowiązujących wymagań. 
10) str. 69 - zakupione łóżka. Nie ma informacji, że jest to w ramach obrony cywilnej. 
11) str. 70 - cyfrowa gmina. Dlaczego brak informacji o dofinansowaniu realizacji zadania 
z środków zewnętrznych. 
12) str. 81 - realizacja planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Pocztowej, 
Kościuszki, Dworcowej i rzeki Noteć - brak informacji o współpracy z przedsiębiorcami. Zawarte 
porozumienia dotyczące realizacji układu drogowego, parkingu, pętli autobusowej. Stworzenie 
układu komunikacyjnego, który będzie alternatywą dla drogi głównej, ul. Pocztowej. Współpraca 
w ramach tego zadania w sprawie przebudowy kanalizacji deszczowej na ul. Dworcowej - 
dofinansowanie realizacji zadania przez przedsiębiorcę (co prawda realizacja odbyła się w roku 
bieżącym, ale rozmowy toczyły się dużo wcześniej). 
13) brak informacji zakończenie sprawy zwrotu części targowiska i byłego urzędu skarbowego 
spadkobiercom właściciela oraz uregulowanie sprawy przepompowni ścieków zlokalizowanej na 
działce nie będącej własnością miasta. 
14) brak informacji o sytuacji terenów inwestycyjnych na ul. Chodzieskiej. 
15) brak informacji na temat programu Kolej+ i współpracy w tym zakresie z samorządem 
województwa wielkopolskiego. Plany dotyczące lokalizacji przystanku Czarnków Północ 
i stworzenia centrum komunikacyjnego. 
 
Skarbnik: dochody bieżące i dochody majątkowe za ubiegły rok są niższe niż za 2022 rok. 
Wynika to z tego, że miasto otrzymało ponad 3 miliony złotych mniej z „polskiego ładu” – to jest 
w kwestii dochodów majątkowych. Natomiast spadek dochodów bieżących wynika  
z tego względu, że przeniesiono zasiłki 500plus do ZUS-u. Same dotacje były mniejsze  
o 7,5 mln. Do dotacji zalicza się także dochody bieżące. Dlatego zarówno dochody majątkowe, 
jak i dochody bieżące zostały zrealizowane na niższym poziomie.   
 
Przedstawicielka Rady Seniorów: (do pkt 2-Rada Seniorów) posiedzenia Rady Seniorów 
odbywały się systematycznie, Rada działała.  
 
E. Liszkowska: (do pkt 3-awans zawodowy nauczycieli) dane są w raporcie na stronie 
internetowej.  
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Przewodnicząca Rady Miasta: ocena dotyczy pracy poprzedniego burmistrza. Wiadomo, że 
nowy burmistrz może jeszcze pełnej wiedzy w takich szczegółach nie ma.  
 
Radna K. Baryczkowska zasugerowała, że może dobrym rozwiązaniem byłoby omawianie 
raportu na posiedzeniach komisji. Wtedy można by było takie uwagi zwracać. Niektóre gminy 
takie rozwiązanie praktykują. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta: w ustawie jest również taki zapis, że rada może podjąć uchwałę 
określającą co w raporcie powinno być zawarte. Myślę, że w tym roku pochylimy się nad tym 
punktem i w przyszłym roku będzie jasne, jak ten raport ma szczegółowo wyglądać. 
 
Burmistrz: ten raport spełnia te warunki, ponieważ te pytania są bardzo dokładne, a czasami 
mogą rzeczywiście nie być uwzględnione w tym raporcie, ale spełnia wszystkie warunki 
wskazane w ustawie. Jest to raport za 2023 rok, nie usprawiedliwiam się, ale sytuacja jest dosyć 
kuriozalna, bo przedstawiam go w momencie jako burmistrz od 7 maja 2024 roku. Ale 
oczywiście wszystkie samorządy tak robią i przedstawia się ten raport. Co do poszczególnych 
danych, to nie mam takiej wiedzy szczegółowej. Nie uciekam od tego, że jestem szefem 
jednostki i odpowiedzialność spada na mnie.  
 
Radna K. Baryczkowska: nie sugeruję, że raport nie spełnia oczekiwań, chodzi o to, żeby była 
klarowność i przejrzystość, żeby mieszkańcy wiedzieli, co mogło być ujęte, a nie jest.    
 
Burmistrz: (do pkt 7-gospodarka odpadami) nie mam danych z roku 2023. Oczywiście nie 
zamierzam pomijać tematu, poproszę o wszystkie uwagi, które rzeczywiście są bardzo 
szczegółowe, ale ważne. My z całym zespołem pracowników się do tego odniesiemy, do tego 
raportu, który jest teraz, i na pewno do tego, który będziemy przygotowywać w roku 2024. 
 
Burmistrz: (do pkt 8-utrzymanie czystości) mamy porozumienie podpisane z samorządem 
województwa w tym zakresie, jest ono z 2023 roku; nie mamy takiego porozumienia  
z powiatem, ale będziemy się starali też na tym poziomie te sprawy uregulować, żeby też doszło 
do współpracy w tym temacie.  
 
Burmistrz: (do pkt 9-dokumentacja bezpieczeństwa pożarowego) ten temat był odwlekany, czy 
przesuwany przez wiele lat, mimo że był protokół straży pożarnej, żeby poprawić, chodzi o drogi 
ewakuacyjne, ale nie tylko.  Pracujemy już nad tym.  
J. Maksim-kierownik referatu OAG: konieczność wykonania pewnych zadań inwestycyjnych, 
czyli spełnienia wszystkich norm, które nam przepisy nakazują wynikało z naszej inicjatywy. 
Dlatego sami podjęliśmy taką próbę dostosowania tego budynku do wymogów. Mamy 
zatwierdzoną przez komendanta wojewódzkiego straży pożarnej te wszystkie nasze zamienniki, 
no niektórych rzeczy nie da się wykonać, nie da się przywrócić, bo ten budynek też jest pod 
ochroną konserwatorską i nie byłoby zgody na przebudowę, dlatego należało zastosować 
zamienne rozwiązania. Zostały one przyjęte. Opracowaliśmy dokumentację, która te wszystkie 
zmiany wprowadza i teraz sukcesywnie, w zależności od naszych możliwości finansowych, 
będziemy poszczególne prace wykonywać. Na ten rok jest  zaplanowana rozbudowa sieci 
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hydrantowej i wymiana stolarki drzwiowej. Jest to koszt 335.000 zł – tak zakładamy, przetarg 
pokaże jak będzie. Całość zmian została oszacowana na kwotę 1.400.000 zł. w związku z tym 
rozłożyliśmy te prace na etapy; zakładamy, że w ciągu  
3 lat zostaną one wykonane.  
 
Skarbnik (do pkt 11-cyfrowa gmina) realizacja tego zadania odbędzie się w roku bieżącym. Będę 
o tym mówił przy okazji projektu uchwały o zmianach w budżecie.  
 
Burmistrz: podziękował za wszystkie uwagi, zapewnił, że zostaną one wzięte pod uwagę, 
szczególnie przy opracowaniu raportu za 2024 rok. Burmistrz dodał, że jeśli ktoś uzna, że raport 
powinien zostać poprawiony, to jako szef jednostki bierze za to odpowiedzialność.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: szczegółowość pytań pani radnej wskazuje, że Rada powinna się 
nad tym pochylić i przygotować uchwałę    
Wobec braku innych pytań i uwag Przewodnicząca zakończyła debatę nad raportem o stanie 
Gminy Miasta Czarnków za 2023 rok.      

 
Po zakończeniu debaty: 
Ad 6. Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Miasta Czarnków wotum zaufania – 

projekt nr 28 uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Burmistrzowi Miasta Czarnków. 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 
zaufania dla Burmistrza Miasta Czarnków. 

 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem poprzez wciśnięcie przycisku na 
elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:  
 
GŁOSOWANIE: 

Głosowało: 13  
ZA- 12 
PRZECIW- 0 
WSTRZYMAŁO SIĘ- 1 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 
Ad 7. Projekt nr 26 uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Miasta Czarnkowa wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok.  
 

Skarbnik Miasta Mariusz Tadeuszak przedstawił sprawozdanie finansowe i sprawozdanie 
z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 2023 rok, wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego. 
 
Dyskusja nad przedstawionym sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Czarnków za 
2023 rok: 
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Przewodnicząca Rady Miasta otworzyła dyskusję.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta: po wypowiedzi skarbnika nasunęła mi się taka myśl, że sposób 
finansowania samorządów powinien zostać zmieniony, aby dochody samorządów były  tak 
wysokie, żeby samorządy było stać na realizację ich zadań.   
 
Wobec braku pytań, uwag, Przewodnicząca Rady Miasta zamknęła dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Czarnków 
za 2023 rok oraz odczytała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta Czarnków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 
Czarnków za 2023 rok, odczytała i poprosiła o głosowanie poprzez wciśnięcie przycisku na 
elektronicznym urządzeniu do głosowania i podniesienie ręki:  
 

GŁOSOWANIE: 
Głosowało: radnych: 13 
ZA-13 
PRZECIW-0 
WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 

 
Z przyczyn technicznych (rozładowany tablet) radna Katarzyna Baryczkowska głosowała imiennie 
tj. zgodnie ze statutem-głosowała  poprzez podniesienie ręki, a jej głos w wykazie głosowań 
radnych odnotował protokolant.   

 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad 8. Projekt nr 27 uchwały Rady Miasta Czarnków w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Miasta Czarnków za 2023 rok. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  
o przedstawienie uchwały  Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków uchwały Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu. 
 
Przewodniczący komisji Rewizyjnej przedstawił uchwałę Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Czarnków z dnia 6 czerwca 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu Budżetu 
Miasta Czarnków za 2023 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Czarnków za 2023  oraz uchwałę nr SO-14/0955/257/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 17 czerwca 2024 r. w sprawie opinii  
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o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Czarnków o udzielenie Burmistrzowi Miasta Czarnków 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miasta odczytała projekt uchwały w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Miasta Czarnków za 2023 rok. 
 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie  nad projektem uchwały Rady Miasta Czarnków (druk nr 
27) w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Czarnków za 2023 rok: 

 
GŁOSOWANIE: 
Głosowało: 13 radnych: 
ZA-13 
PRZECIW-0 
WSTRZYMAŁO SIĘ-0 
(imienny wykaz głosowania stanowi integralną część protokołu) 
 

Z przyczyn technicznych (rozładowany tablet) radna Katarzyna Baryczkowska głosowała imiennie 
tj. zgodnie ze statutem-głosowała  poprzez podniesienie ręki, a jej głos w wykazie głosowań 
radnych odnotował protokolant.   

 
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  
 
Przewodnicząca Rady Miasta pogratulowała Burmistrzowi i ogłosiła 15 minut przerwy. 

 
(02:01:02 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 
Ad 9. Podjęcie uchwał:  
 

(02:01:10 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 
a) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Miasta Czarnków - DRUK nr 29: 
 
(02:01:30 minuta nagrania) opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 
 

(02:01:54 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

(02:04:25 minuta nagrania) Głosowano w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Miasta 
Czarnków – DRUK nr 29: 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
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BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 

(02:04:48 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 
b) w sprawie przekazania petycji według właściwości – druk nr 30:  

 

(02:04:55 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(02:05:50 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(02:06:10 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 
(02:07:28 minuta nagrania) Głosowano w sprawie przekazania petycji według właściwości – DRUK  

nr 30: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

(02:07:45 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 
dofinansowanie kosztów inwestycji w zakresie ochrony środowiska w 2024 r. – druk  
nr 31: 

 

(02:08:01 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

(02:09:33 minuta nagrania) opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 
 

(02:09:58 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów inwestycji w zakresie ochrony środowiska w 2024 r. – DRUK nr 31: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

(02:10:20 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

d) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 - druk nr 32: 
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(02:10:25 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

(02:11:40 minuta nagrania) Skarbnik 
(02:12:44 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

(02:13:05 minuta nagrania) opinie Komisji:  
Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: jednogłośnie pozytywna 
Komisja Społeczna: pozytywna, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 

(02:13:20 minuta nagrania) Głosowano w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok – DRUK  

nr 32: 

Z przyczyn technicznych Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – Martyna Chwarścianek-Bednarek głosowała imiennie 
tj. zgodnie ze statutem- poprzez podniesienie ręki, a jej głos w wykazie głosowań radnych odnotował protokolant.   

 
Wyniki głosowania 

ZA: 11,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

(02:14:15 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2035 – druk nr 33: 
 
(02:14:30 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 

(02:15:45 minuta nagrania) opinie Komisji: jednogłośnie pozytywne 
 

(02:15:55 minuta nagrania) Głosowano w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2035 – DRUK nr 33: 

Wyniki głosowania 

ZA: 13,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

Ad 10. Korespondencja, która wpłynęła do Rady Miasta Czarnków. 
(02:16:15 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
Ad 11. Interpelacje radnych.  
(02:16:55 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
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Ad 12. Wolne głosy i wnioski. 
(02:16:44 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(02:16:55 minuta nagrania) radny T. Mendyk 
(02:17:13 minuta nagrania) Burmistrz 
(02:17:57 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(02:18:00 minuta nagrania) radny St. Michalski 
(02:18:30 minuta nagrania) Burmistrz 
(02:18:44 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
(02:16:44 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 
 
Ad 13. Zakończenie sesji.   
(02:21:20 minuta nagrania) Przewodnicząca Rady Miasta 

 
 
Protokołowała: 

Lucyna Żwawiak      Przewodnicząca Rady Miasta  
 
         Renata Wujec 

  

  
Załączniki:  
Raport o stanie Gminy Miasta Czarnków za 2023 r. – prezentacje: ogólna i finansowa. 
Uchwały i opinie do projektów uchwał. 
Raport z głosowań. 

 
 


